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Podcast of Frank Wilczek and Betsy Devine's interview with Steve Mirsky of Scientific
American The fantastic reality that is modern physics is open for your exploration,
guided by one of its primary architects and interpreters, Nobel Prize winner Frank
Wilczek. Some jokes, some poems, and extracts from wife Betsy Devine's sparkling
chronicle of what it's like to live through a Nobel Prize provide easy entertainment.
There's also some history, some philosophy, some exposition of frontier science, and
some frontier science, for your lasting edification. 49 pieces, including many from
Wilczek's award-winning Reference Frame columns in Physics Today, and some never
before published, are gathered by style and subject into a dozen chapters, each with a
revealing, witty introduction. Profound ideas, presented with style: What could be
better? Enjoy.

作者介绍: 

弗兰克·
维尔切克，1951年出生在纽约的皇后区，在芝加哥大学物理系本科毕业后，前往普林
斯顿大学继续深造，并于1974年获物理学博士学位。毕业后，他在普林斯顿开始执教
生涯。1988年他前往美国西海岸的加利福尼亚大学圣巴巴拉分校担任教授。2000年秋
天，他重回东海岸，担任麻省理工学院的物理系教授。他被誉为美国最杰出的理论物理
科学家之一。
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虽然书还没看到，不过看目录，发现其中至少有六篇文章在一些杂志或者网站上发表过
，有些已经有中文版了。比如谈论质量的那几篇，以及量子场论基础等。
感兴趣的可以去《现代物理知识》杂志的网站上下载这些文章  
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这种水平的翻译不服不行…… 很恶心的译者，少译了3章（共12）也敢出书  
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